

**PUBLIC NOTICE
ROGERS COMMUNICATIONS - PROPOSED 60
METRE SELF SUPPORT TOWER WIRELESS
TELECOMMUNICATIONS INSTALLATION C8510**

DESCRIPTION:

- The Self Support Tower structure will sit within a chain-link fenced compound. The compound will contain a walk-in equipment cabinet housing radio equipment, tools, manuals and first aid kit.
- The site will provide fast and reliable wireless voice and data services in the eastern portion of the Township of South Algonquin and will provide future co-location potential, therefore eliminating the need for additional infrastructure in the area.

PUBLIC CONSULTATION:

With respect to this matter, the public is invited to provide written comments or request additional information by **December 15th, 2023**, to the contact shown below. Please include a return address.

A public information session will be held **on November 28th, 2023 from 6:00 to 7:30p.m** at **Madawaska Complex** (25198 ON-60, Madawaska, ON K0J 2C0) . Please register using the email and phone number below by November 27th, 2023.

Spectra Point Inc. - Agent for Rogers

Saja Elshaikh
718 – 33 Fredrick Todd Way
Toronto, ON M4G 0C9
Phone: (647) 447-8548
Email: saja@spectrapoint.ca

LOCATION: Site located in approximately 40 metres west of Hwy 523.

ADDRESS: 3121 Hwy 523, Madawaska, Ontario

**AVIS PUBLIC
ROGERS COMMUNICATIONS - PROJET D'INSTALLATION
D'UN TOUR AUTOPORTANT DE TÉLÉCOMMUNICATIONS
SANS FIL DE 60 METRÉS C8510**

DESCRIPTION :

- La structure de la tour sera située dans une enceinte clôturée par un grillage. L'enceinte contiendra une armoire de rangement pour le matériel radio, les outils, les manuels et la trousse de premier soins.
- Le site fournira des services sans fil rapides et fiables de transmission de la voix et des données dans la partie est du canton d'Algonquin Sud et offrira un potentiel de co-localisation futur, éliminant ainsi le besoin d'infrastructures supplémentaires dans la région.

LA CONSULTATION PUBLIQUE :

Le public est invité à faire part de ses observations par écrit ou à demander des informations complémentaires avant le **15 Décembre 2023**, à l'adresse indiquée ci-dessous. Veuillez indiquer l'adresse de retour.

Une session d'information publique sera organisée virtuellement aura lieu le **28 novembre 2023 de 18 h à 19 h 30 au Complexe Madawaska** (25198 ON-60, Madawaska, ON K0J 2C0). Veuillez vous inscrire en utilisant le courriel et le numéro de téléphone ci-dessous avant le 27 novembre 2023.

Spectra Point Inc - Agent pour Rogers

Saja Elshaikh
718 - 33 Fredrick Todd Way
Toronto, ON M4G 0C9
Téléphone : (647) 447-8548
Courriel : saja@spectrapoint.ca

EMPLACEMENT : Le site est situé à environ 40 mètres à l'ouest de l'autoroute 523.

ADRESSE : 3121 Hwy 523, Madawaska, Ontario

